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1. Opening 
 
Voorzitter Rob Kies opent deze voorjaars- algemene ledenvergadering van 27 
juni 2014, en heet alle aanwezigen van harte welkom. De presentielijst wordt 
straks door de aanwezigen getekend, en er zijn totaal 17 leden (later 18 leden) 
aanwezig. Er zijn geen berichten van verhindering binnen gekomen.  
De voorzitter vraagt verder of er vragen zijn ten aanzien van de agenda. Er zijn 
geen directe vragen. 
 

2. Bestuursmededelingen 

Voorzitter Rob Kies meldt dan de vereniging volgend seizoen een record aantal (jeugd)elftallen zal 
inschrijven bij de KNVB; 30 jeugdelftallen en 5 seniorenteams. Afhankelijk van de uit/thuis indeling per 
team door de KNVB, zullen er wekelijkse 15-18 thuiswedstrijden gespeeld worden. Dit seizoen 
hadden we een weekend een record aantal thuiswedstrijden van 20, hetgeen dicht bij het regulier 
aantal te verwachten thuiswedstijden komend seizoen ligt. Rob Kies geeft aan dat dit een zware 
wissel zal trekken op de gehele vereniging; niet alleen op de velden, maar ook met name op de vrij-
willigers. De groei van het aantal teams ligt ook bij de dames/meidenteams; er wordt gestart met een 
VR1; MB1; MC1; MD1 en ME1. Wijnand van Wegen vult aan met de melding dat de teamindeling van 
de SEN1 problematisch is; er moeten dames/meiden bij; een aantal van 12/13 speelsters is te krap. 
De heren senioren gaan terug met een team, waarmee de vijf teams voldoende bezet zijn. Henk van 
Hamersveld vult daarbij aan dat ook de zaalvoetbalteams en de 35+ en 45+ in het totaal niet moeten 
vergeten, dit vanuit het feit dat we een kledingcontract hebben voor totaal 35 veldteams; 5 
zaalvoetbalteams; 2-45+ teams en 1-35+ team.  
Voorzitter Rob Kies vervolgt met de mededeling dat het bestuur diverse initiatieven heeft genomen om 
in contact te komen met Wijnand Serdijn en Peter van Drenth over het ontvangen van het ere- 
lidmaatschap en lid van verdienste. Beide heren hebben te kennen gegeven daar op dit moment geen 
prijs op te stellen.  Vanuit de ledenvergadering wordt opgemerkt dat er geen verdere pogingen 
ondernomen hoeven te worden, graag of niet. Voorzitter Rob Kies merkt op dat het bestuur geen 
verdere pogingen zal  ondernemen en dit onderwerp als voorlopig afgesloten beschouwd.  
Daarnaast is Jan van ’t Klooster op de verenigingsdag benoemd tot lid van verdienste. 
Als laatste hebben we als vereniging afscheid genomen van Thijs Bakker, en voorzitter Rob Kies 
vraagt de vergadering hiervoor een minuut stilte. Hiermee worden de bestuursmededelingen 
afgerond. 
 

3. Vaststellen notulen van 23 april – ter goedkeuring 

De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 23 april worden ter goedkeuring aan de leden 
voorgelegd. Voorzitter Rob Kies vraagt de leden de notulen paginagewijs door te lezen, en eventuele 
vragen te stellen.  
De notulen worden zonder vragen of opmerkingen goedgekeurd, en bedankt hij Eddy voor de 
uitvoerige verslaglegging. Eddy vervolgt met het melden van in- en uitkomende stukken.  
 
 
De KNVB heeft de afgelopen periode diverse mailberichten gestuurd over de verdere digitalisering 
van informatie over en weer, o.a. via Sportlink. Daarnaast hebben we de KNVB ClubApp aangeschaft 
om de toenemende trend te volgen om (voetbal)informatie via de smartphone direct binnen 
handbereik te hebben. Met de ClubApp kan wedstrijdinformatie, aanvangstijden, etc. van elk team 
direct geraadpleegd worden. De planning is hiermee te starten bij aanvang van het nieuwe seizoen.  
De KNVB heeft melding gemaakt van de uitbreiding van schikkingsvoorstellen bij bestrafte 
overtredingen tijdens wedstrijden. Na registratie binnen de omgeving van het Digitale Wedstrijd 
Formulier volgt een directe melding en sanctie in Sportlink over bijvoorbeeld; 
-het niet opkomen van een elftal / het niet spelen van een wedstrijd; 
-het niet uitspelen van een wedstrijd; 



Notulen algemene ledenvergadering van 27 juni 2014 
 

-het overtreden van de orde/ het niet handhaven van de orde; 
-het onbevoegd trainen van en door en hoofdtrainer; 
-het laten functioneren van en niet-lid van de KNVB.  
Er worden enkele opmerkingen vanuit de leden gemaakt over praktische situaties dienaangaande, 
welke door Eddy worden beantwoordt. 
Deze maatregelen zijn vanuit de optiek van de KNVB bedoeld als een vorm van lik-op-stuk beleid, 
alsmede meer geld naar de KNVB. De KNVB is recent geconfronteerd met financiële problemen, en 
een daaruit volgende personele reorganisatie; ca. 50 mensen hebben daar hun baan verloren.  
Eddy vervolgt met de vermelding van een e-mail van Tim Serdijn van 6 juni jl.; Tim doet een verzoek 
tot voorinformatie over de besluitpunten op deze ALV. Het bestuur heeft geantwoord dat dit niet 
mogelijk is, wel welke onderwerpen er ter stemming worden ingebracht. We hebben terug geantwoord 
dat er geen stemming komt over de velden, wel over de contributies.  
Er is een mail binnen gekomen van de Club van 100 met het verzoek om toestemming om een speel- 
plaats te maken tussen veld 1 en 2. Hierover wordt geen besluit genomen, maar aangehouden in 
verband met de ontwikkelingen rondom de voortgang van de velden.  
 
 

4. Goedkeuring begroting 2014/2014 en voorstel contributieverhoging 
 

Penningmeester Jan Schouten geeft een korte toelichting op de eerder uitgedeelde stukken van de 
begroting voor het nieuwe seizoen. De begroting van de vereniging bedraagt € 200.000,- en wordt er 
qua resultaat geen winst/verlies gebudgetteerd. Vooruitlopend op het voorstel tot contributieverhoging 
wordt ingezet op een hogere contributieontvangst, en een hogere kantine-omzet, mede door de 
veranderingen die Rob de Visser in het clubhuis heeft gerealiseerd.  
Jan vraagt over er vragen zijn over de begroting. Die zijn er niet, waarna de ledenvergadering de 
begroting goedkeurt. Voorzitter Rob Kies bedankt Jan voor zijn inspanningen om weer een sluitende 
begroting te presenteren.  
 
De verhoging van de contributie komt aan de orde. Een totaaloverzicht inclusief vergelijkende cijfers 
met andere verenigingen wordt gepresenteerd. Overall wordt voorgesteld om de contributie met 
gemiddeld € 15,- per persoon te verhogen. Om een vergelijk te hebben, zijn de contributies van de 
omliggende verenigingen BVV’31, SV Laren’99 en VV IJsselmeervogels vergeleken met onze 
contributies. De conclusie is dat zelfs na het doorvoeren van de contributieverhoging, we nog steeds 
aan de onderkant zitten met wat we financieel vragen aan de leden. 
Met algemene stemmen wordt de contributieverhoging door de ledenvergadering aangenomen.  
 

5. Toekomst beheer en onderhoud van de velden – ter informatie 

Nico geeft een toelichting waar we staan met de Gemeente. Er is een nieuwe college van wethouders 
aangetreden, waardoor mogelijke eerdere plannen om versneld de velden te vervangen en over te 
dragen aan de vereniging, toch langer de tijd nodig hebben. Om een positief beeld te schetsen voor 
het nieuwe collegebestuur is het idee ontwikkeld in september/oktober de raadsleden uit te nodigen 
voor een oriëntatie bezoek bij de vereniging. We zullen de raadsleden duidelijk moeten maken voor 
een omslag van grasvelden naar kunstgrasvelden, als dat ook de mening is van de ledenvergadering. 
Gedurende het komende seizoen zal er breed overleg zijn met de gemeente zodat een definitief 
besluit vanuit de gemeente, alsmede vanuit onze vereniging, zal leiden tot herinrichting van onze 
velden. Timo merkt nog op dat er wellicht foto’s gemaakt kunnen worden van de huidige staat van de 
velden (met name veld 2) om de noodzaak tot aanpassing te verstreken.  
Op een vraag of de KNVB invloed kan hebben op dit soort besluitvorming, geeft Jan Schouten aan dat 
de reglementen van de KNVB er in voorzien dat alle velden kunstgrasvelden mogen zijn. Gewoon 
gras is geen verplichting meer, en leidt ook niet meer tot mogelijke competitievervalsing.  
Peter Vlaar vraagt of de verlichting nu volledig in orde is ? Voorzitter Rob Kies geeft aan dat het 
aggregaat weg is, en dat het allemaal goed lijkt te gaan. 
Nico eindigt met de mededeling dat er een tassenrek gemaakt gaat worden bij de ingang. De 
vergunning door de gemeente is hiervoor verleend.  
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6. Rooster van Aftreden 

Voorzitter Rob Kies vervolgt de vergadering met het een na laatste punt, het Rooster van Aftreden. Bij 
de eerste  Algemene Ledenvergadering onder het nieuwe bestuur is een nieuw Rooster van Aftreden 
gepresenteerd, waaruit volgt dat thans drie bestuursleden zullen aftreden, zijnde Jan Schouten als 
penningmeester; Timo Rigter als bestuurslid senioren en Wijnand van Wegen als bestuurslid jeugd. 
Jan Schouten en Timo Rigter zijn herkiesbaar, Wijnand van Wegen niet.  
Voorzitter Rob Kies vraagt de vergadering of zij kunnen instemmen met een nieuwe termijn voor Jan 
en Timo. De vergadering stemt unaniem voor. Timo geeft aan dat zijn termijn beperkt zal blijven tot 
een periode van een jaar, en geen drie jaar. Hij zal dus dit komende jaar een opvolger trachten te 
vinden voor zijn positie. Voorzitter Rob Kies bedankt beiden voor het vele werk dat zij in de vereniging 
stoppen en voor hun herkiesbaarheid. 
 
Als nieuwe kandidaat voor Wijnand van Wegen wordt gepresenteerd Rene Verhoeven. Rene is al 
enige tijd actief binnen de jeugd en de jeugdcommissie, en is bereid gevonden de positie van Wijnand 
als jeugdvoorzitter en bestuurslid jeugd over te nemen. Voorzitter Rob Kies vraagt de vergadering of 
zij hiermee in kunnen stemmen; de vergadering stemt unaniem voor, waarmee Rene officieel tot 
bestuurslid jeugd is gekozen. 
Voorzitter Rob Kies richt het woord tot Wijnand en bedankt hem voor 9 jaar jeugdcommissie en 3 jaar 
als bestuurslid, en voor al het vrijwilligerswerk dat hij in al die jaren voor de vereniging heeft gedaan. 
Rob overhandigt Wijnand een mooie bos bloemen en na een mooi applaus van de ledenvergadering 
bedankt Wijnand iedereen, en geeft aan dat hij het met plezier heeft gedaan, al zijn de jaren in het 
bestuur soms bijzonder geweest. Wijnand  memoreert met name het verder ontwikkelen van het 
selectiebeleid, de jaarlijkse klus van de teamindelingen, en het samenstellen van een kundige en 
vooral gezellige jeugdcommissie. Wijnand is ervan overtuigd dat Rene zijn functie op een goede  
manier zal voorzetten. Na het applaus van de ledenvergadering vervolgt voorzitter Rob Kies met het 
laatste punt van deze vergadering, de rondvraag.  
 

7. Rondvraag 

John Rutjes geeft aan dat Nico Poort stopt als grensrechter van Eemnes 1. Hij vraagt om de vacature 
onder de aandacht te brengen, bijvoorbeeld in de laatste Nieuwsbrief en de website. Hij benadrukt dat 
het van belang is dat de functie wel ingevuld wordt.  
 
Rob de Visser stelt de vraag of er onder begeleiding op de velden gevoetbald mag worden tijdens de 
vakantieperiode. Voorzitter Rob Kies geeft aan dat dit alleen onder begeleiding mag gebeuren, en 
indien iemand de sleutel heeft tot het complex. Indien men zonder toestemming op het complex is 
en/of zonder begeleiding zal dit leiden tot een boete door de politie. 
 
Geen vragen meer zijnde, sluit de voorzitter de vergadering, en bedankt iedereen hartelijk voor zijn 
aanwezigheid en nodigt een ieder uit voor een drankje aan de bar.  

 


